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Mødereferat: LUU Træ 
 

Dato 10. marts 2022 Tid: 13:30 – 15:15 

Sted Learnmark Horsens, Vejlevej 150, 8700 Horsens – lokale 230 

Mødeleder Henrik Tode 

Deltagere Henrik Tode, Morten Hougaard, Kim Aagaard, Henrik Lynggaard Christiansen, Hanne 
Koblauch 

 
Afbud Kent Sand, Búgvi Poulsen, klasserepræsentant, Martin Laursen, Peter Hjortdal Andersen 

Referent Carina Würtz Rolskov 

Dagsorden 

1. Godkendelse af sidste referat  
2. Besøg af klasserepræsentant  
3. Orientering fra Fagkomiteen  

4. Orientering fra Learnmark  

5. Trepartsprojekt  

6. Elektronisk logbog 

7. AUB  

8. Eventuelt 
 

 
Ad 1) 
Referat godkendt uden bemærkninger.  

 
Henrik Tode orienterede om, at der indtræder et nyt medlem i udvalget – Kim Thomsen fra firmaet 
Torntoft og Mortensen. Carina Rolskov sørger for at indkalde ham til de kommende LUU-møder. 

Udpegningen er netop sendt afsted til Byggeriets Uddannelser.  
 
Ad 2) 
Der deltog ikke en klasserepræsentant, da eleverne er optaget af svendeprøve.  
Henrik Tode har været i dialog med klassen, som ikke havde bemærkninger. 
 
Ad 3) 

Henrik Tode orienterede om en ny fælles AUB-ansøgning for alle lokale uddannelsesudvalg, der er 
repræsenteret indenfor Byggeriets Uddannelser. Der søges om 605.000,00 kr. Henrik Tode sender 
udkastet til den nye AUB-ansøgning.  
 
Ad 4) 
Henrik Lynggaard Christiansen gav en status fra Learnmark. 
 

Der er startet 24 EUX-elever og 68 EUD-elever på GF2. Af 24 EUX-elever har 9 elever en underskrevet 
uddannelsesaftale og af 68 EUD-elever har 22 elever en underskrevet uddannelsesaftale.  
Hanne Koblauch forespurgte på, hvordan det går med at få virksomhederne til at indgå fulde aftaler?  
Kim Aagaard supplerede med, at det er et stort fokusområde at få virksomhederne til at indgå ordinære 
aftaler, men det kræver en ekstra indsats. Virksomhederne har stadig fokus på de korte aftaler.  
 

Der er kommet tilmeldinger til det kommende GF1 optag i august 2022.   

Der er pt. tilmeldt  

• 143 EUD-elever mod 147 sidste år 

• 71 EUX-elever mod 63 sidste år 

• 14 elever vælger senere (valget står mellem EUD og EUX – typisk vælger denne gruppe EUD) 



 
 

 

Side 2 af 2 
 
 

• Fødevare, jordbrug og oplevelser: 12 elever mod 28 sidste år 

 

Alt i alt 240 tilmeldte mod 252 sidste år. Sidste år startede 217 elever. Der ses altid et frafald af  

elever inden opstart. Det skyldes blandt andet at eleverne får en læreplads inden start og bliver til  

GF2-elever i stedet for eller på grund af fortrudt uddannelsesvalg.  

 

Der er 20 elever, som har svendeprøveafslutning 25. marts 2022. 
Et opmærksomhedspunkt er, at der er nogle store hold i sigte til de kommende svendeprøver, og der 
kommer til at blive brug for flere skuemestre. Det vil derfor give mening, at have en kandidat med som føl 

i uge 12 2022. Henrik Tode og Henrik Lynggaard Christiansen undersøger dette.  
 
 
Ad 5) 
Hanne Koblauch orienterede om, at der kan søges om midler til speeddatingarrangementer og tidligere 
indsatser via trepartsmidlerne. Dette var en idé, som var forelagt i det første udkast til en fælles AUB-

ansøgning. 

Ligeledes er der mulighed for at søge om midler til profilering af EUD-praktikvejlederkurserne.  
Hanne Koblauch gjorde endvidere opmærksom på, at der også kan søges midler til at rekruttere flere 
kvinder til fx EUX. Morten Hougaard supplerede med, at det er attraktivt at få flere kvinder i 
erhvervsuddannelserne, da de bidrager med noget godt til en samlet klassekultur.  
Et andet projekt kunne også omhandle elever med anden etnisk baggrund.  
 

Der er et igangværende projekt for EUX, som er kørende til 31.12.2022.  
Hanne Koblauch gjorde opmærksom på, at det er muligt at gensøge dette projekt til december 2022, 
såfremt det giver mening.  
 
Morte Hougaard gav en status på det igangværende projekt, der består af to delaktiviteter. Dels at få flere 
EUX-elever i uddannelsesaftaler samt mentorstøtte. Begge delaktiviteter kører godt, og der er positiv 
feedback. Virksomhederne er blevet mere åbne overfor EUX-elever.  

 
Ad 6) 
Henrik Tode forespurgte på en status på de elektroniske logbøger.  

Henrik Lynggaard Christiansen orienterede om, at GF2-eleverne er blevet introduceret for den elektroniske 
logbog, og fra sidste optag er eleverne blevet instrueret i at bruge den elektroniske logbog, så fra denne 
gruppe og frem er det den elektroniske logbog, som bliver brugt.  
Henrik Lynggaard Christiansen er i gang med at undersøge hvordan fordelingen af logbøgerne klares 

internt på Learnmark.  
 
Henrik Tode har oplevet udfordringer med at se tilbage til foregående skoleophold i logbøgerne.  
 
Hanne Koblauch gjorde opmærksom på, at der er GDPR-forhold som gør, at arbejdsgangen er mere 
kompliceret.  

 
Dialog med virksomhederne omkring logbøgerne kan være en del af en AUB-indsats.  
 
Ad 7) 
Ny AUB-ansøgning er drøftet under ad 3) og ad 5). 
 
Ad 8) 

Intet til eventuelt.  
 
  


